
Mestsk6 casf Bratislava - Lamac
Malokarpatsk6 ndm. 9,841 03 Bratislava

Zipis zo zasadnutia Komisie financif, podnikatel'skych aktivit a dopravy
MZ Bratislava - Lamai zo dila 26.10,2015

Prftomni: podl'a prezeniinej listiny

Program:

1. Otvorenie

Predseda komisie otvorin rokovanie komisie a predniesol n6vrh programu rokovania.

2. Pl6n investiinfa:h akcii na rok 2015

Predseda komisie zhrnull, Ze investidn6 akcie postupujir v zmysle pl6nu, prevaLnh viid5ina .ie vykonan6.
Komisia poZiadala o informdcie ohtadne VeA - kol'ko b,ude st6t' idrLba.

3. Dopravni siturlciao priority komisie

Komisia po1iadala o infirrm6ciu, kedy bude hotov6 Harrelkova. Predseda komisie informoval, Ze Mestskd
zastupitel'stvo bude rokovaf o parkovacej politike, pridom komisia by mala pripravif pripomienky za MC
Lamad. Uviedol, Le moi:"no bude zvolan6 mimoriadne znsadnutie komisie len o t6me parkovacia politilca,
Predseda komisie tieZ infbrmoval,Le projekt cyklotr6s je v procese, aj v Dirbravke.
Dal5fm bodom bola linka. d. 130, ktor6 zadne j azdif natrase Kaufland - Lidl.
Komisia sa dotazovala ohl'adne Ziadosti Cirkevnej Skoly na zriadenie Skolsk6ho autobusu" Komisia sa

vyjadrila, Ze je nelogick(!, aby bol vytvorenlf Skolsky autobus, ktorj by zvhLal Skol6kov v smere zLamada
do Karlovej Vsi, nakol'Jko v rannj'ch hodin6ch je v Karlove Vsi nerinosn6 dopravn6 situ6cia, Predseda

komisie informoval, Ze sa hl'adajri syst6mov6 rie5enia pre Skolskd autobusy na firovni hlavndho mesta.

4. Malokarpatsk6 ndmestie

Kbodu nebol pripravern;i irnateri6l. P6n poslanec Bailacky, kto{i mal tento bod prezentovaf, sa za

neprftomnost' ospravedlnil z d6vodu choroby.

5. Parkovacidom

Predseda komisie infonnoval, Le ide o PPP projekt, vysledkom ktordho by malo byt' prribliZne 200
parkovacich miest. Infonnoval tieL, Le sa pripravuj e s:frf ai, na projekt a vlastnici okolitych bytoviek nemajfi
k parkovaciemu domu r4ihrady. N5sledne prebehla diskusia o rezidendnom parkovani. Komisia Ziada
o vykonanie pasportiz6cie parkovacich miest (vyznaden6 aj nevyznaden6 parkovacie miesta, dlhodobo
stojacie aut6, vyhraden,d parkovacie miesta s rozdeleni,m na n6jom auLivanie ZTP). Komisia nesirhlasi
s minim5lnou hranicou 2r0 euro, ale navrhuje 10 euro zapwtt rezidentnri kartu.

6, Jfn Lopa5ovsk$'- tiadost'o ndjom na pozemork parc. i. 3251 a3252

Komisia srihlasi s n6jmom predmetnlfch pozemkov a odporirda miestnemu zastupitel'stvu uzavriet' n6jomnrl
zmluvu na predmetn6 po;zemky zaniljomne vo vf5ke I euro zarok.

7. Martin Novik - odkripenie pozemkov
(magistrft hl. nnesta SR Bratislavy)

Komisia neodporrida sch'vflit' predaj pozemkov.

v k, ri. Lamai parc. i. 614212 a parc. d. 610/39



8. Zdravotn6 stredlisko - iiadosti sr[iasnfch ndjomcov o nijom nebytovfclh priestorov

Pani BlaLi1kov6 informovala komisiu o dotaznikoch, ktor6 rczdala lek6rom p6sobiacim v zdravotnom

stredisku, obsahom ktor6ho sri jednoduchd otilzky ajeho ciel'om je ziskat' Statistickd ridaje srnerodajnd

k urdeniu vy3ky n6jomn6ho,. Komisia bola informovan6, Ze na miestny firad bol dorudeny zatial' jeden

vyplnenli dotaznik. Panri BlaZidkov6 d'alej informovala, Ze podl'a vlfsledkov dotazniku by sa mal odvijat'
n6jom. TaktieZ navrhla, Ze v n6jomnej zmluve by malo byt' zakomponovand, Le lekfri pOsobiaci

v Zdravotnom stredisku niedim prispeli, napr. irdast' na Dni zdravia a bezplatn6 meranie tlaku. .Komisia
v srivislosti s rokovanfrnL o cene n6jomn6ho Ziada vykonat' rozbor n6kladov Zdravotndho strediska vr6tane
pracovnej sily, zosumariizovaf , do tvori n6klady, urdit' investidnli koeficient a tento rozloilif na mt. l{a z6ver
sa komisia vy,jadrila, 2e bez ohl'adu na vfsledok anallzy n6kladov, odporirda miestnemu zastupitel'stvt-t

schv6lit'n6jomn6 vo vlfSlce nninimdlne 35 euro/ m'.

9. Ndvrh VZN i. :\n0fi o mieste a zdpise diefat'a na plnenie povinnej Skolskej dochfdzky
v zfkladnej Skolle

Komisia vy'jadrila srihlasrn6 stanovisko. Komisia nemala Liadne pripomienky.

10. Ndvrh VZN i. t[/2015, ktorfm sa uriuje vj5ka prispevku na iiastodnri rlhradu nfkladol'
v materslcfch Sllioldrch, v bkolskfch kluboch deti a zariadeniach Skolsk6ho stravovania, ktor6
sri v zriad'ovate)l'skej p6sobnosti mestskej iasti Bratislava - Lamai

Komisia vy'jadrila sfihlasn6 stanovisko. Komisia nemala 1iadne pripomienky.

11. N6vrh VZN hl. ;mesta SR BA, ktorfm sa meni a dopiia VZN hl. mesta SR BA 8.412013
o poplatku za zneiiist'ovanie ovzdu5ia malfm zdrojom zneiisfovania ovzdu5ia - Ziadost' o
zaujatie stanovf;ska

Komisia vy'jadrila nesrihLlasn6 stanovisko k predloZen6mu n6vrh VZN. Komisia odporrida zruiit VZN, alebo
upravit' poplatkovri povinnost' vodi v5etkfm prevSdzkovatel'om zdroja znedistenia, vr6tane
prev6dzkovatelbv mal6h,o zdroja znedistenia. Ako prfklad d6va do pozornosti mesto Pre5ov.

t2, Ndvrhy rieSenia fonmou Ktridie spracovan6 Sturdentmi STU - PoZiarna zbrojnica star6 po5ta

Komisia prezrela v5ethy n6vrhy Studentov. Zjednotila sa na n6vrhu od autora Mateja Mrvu, do sa tyka
vonkaj5ieho vzhl'adu. ()hl'adne vnritornlich priestorov komisia odporrida prepracovat' n6vrh, pripadne
prepojit' niekol'ko predkrZenfch ni{vrhov tak, aby qfslerln;i nhvrh odrhLal ridel - prevhdzkovanie galdrie.

13, RC Oblfiik- prevddzkovf poriadok, prev6dzkov6 nfklady

Komisia vyjadrila srihlasn6 stanovisko. Komisia nemala Liadne pripomienky.

14, Zoznam neplatftdov v Dome sluiieb a n6jomnj;gh obecnfch bytoch

Komisii bol predloZeny'nt'pis o stave pohl'ad6vok n6jomcov obecnych bytov a priestorov v Dome sluZieb.
Zilrovefi bol komisii predlloZenli e-mail od spr6vcu (DUSPAMA s.r.o.), v ktorom informoval o posledn;ich
zmenilch- kompletn6 irltrada n6jomcu Vr3ok s.r.o., diastodn6 rihrada n6jomcu Ala s.r.o. Predseda komisie
zhodnotil, Le niljomca Ala s.r.o. uhLradila dlZn6 n6jomn6, ostal dlh za sluZby spojend s n6jmom a n6jomca
Lopta s.r.o. dlh zanhjomnf nevyrovnala. Komisia odponida vypovedat' n6jomnri zmluvu so spolodnr:st'ou
Lopta s.r.o. z ddvodu dlhu na n6jomnom a urgovat' n5jomcu Ala s.r.o. so zaplatenim dlhu za sluLby spojen6
s n5jmom.
K Ziadosti p. Smolinske.j o spl6tkoqi kalenddr sa komisia vyjadrila, Ze navrhuje, aby p. Smolinskej bol
schv6leny spl6tkoqi kalendrflr a to na dve spl6tky - prv6 spl6tka do splatnosfou do konca novembra a druh6
spl6tka so splatnost'ou do konca januilra20l6.

15. Informicia zo zasadnutiaRZ VfC na ohl'adne ne5tdtnvch materskfch ik6l



Komisia vyjadrila negativne stanovisko s prenesenim financovania ne5t6tnych maters(fch 5k6l na mestskd

dasti.

16" ROzne

Komisii bol predloZen;i dodatodnli materi6l - spr6va Bportovdho klubu SK Goju Kai Karate Bratislava
opr6cach aetap6ch rekon5trukdnlfch pr6c na Borinskej 23 Budova Jed6lne starej Skoly 2014-2015. Pani

Klementisov6 informovala, Le napriek tomu, Le pr6ce rekon5trukdnfch pr6c boli rozdelend na viacerd etapy,

nebolo moZn6 postupovrrt' podl'a tohto rozdelenia, a museli rie5it' niektord pr6ce sk6r (ktord boli zahrnutd
vIII. etape).Ztoho d6v,odu neboli vykonan6 prhce, ktor6 boli zahrnute do I. etapy. Sf Co;u Kai Karate
Bratislava preto Ziada o predlZenie I. etapy do konca roku 2017. Komisia odporrida predlZif I. etapu do

konca roka20l7 a teda uzavriet' s tvm srivisiaci dodatok k zmluve.

Predseda komisie sa pod'akoval pritomn;im dlenom za fiEasf na zasadnuti a informoval ich, Ze o termine
nasleduj irceho zasadnutier komisie budri vopred informovani.

Mgr.I

17.

predseda KFPaD


